
Referat af Repræsentantskabsmøde den 7. marts 2018 

 

1. Valg af dirigent og kontrol af repræsentanter 
Steffen Glaas blev foreslået og valgt til dirigent. 
Der var 30 stemmeberettigede medlemmer til stede. 
 

2. Formandens beretning 
 
Repræsentantskabsmødet startede med at mindes Æresmedlem Poul Olsen, som 
døde i foråret 2017. 
 
Formanden henviste til den skriftlige beretning, som tidligere er udsendt. 
Økonomien er på ret kurs og med et overskud på driften. 
Tak til HI-festens festudvalg, som har leveret et flot arbejde og resultat. 
Tak til Fonden Herlev Bladet for deres støtte til Idrætten. Fonden har støttet idrætten 
med mange penge. 
 
3 legater blev uddelt til:  Nanna Mitrovic Marion fra BMS Herlev 
   Liva Tanzer Christiansen fra Herlev Ju-Jutsu
   Bordtennis’ 1. hold 
 
Årets aktive: Blev uddelt til 2 personer  

Annaline Faye Søeberg og Benjamin Hellegaard-
Harder fra Herlev Taekwondo 

            Årets leder:  Annelise Fenger 

 

            Der var ingen kommentarer til den mundtlige beretning.   

 
3. Kassereren aflægger regnskab 

Ole-Steen Nielsen gennemgik regnskabet, som var uddelt. 
 
Ingen kommentarer til regnskabet  
 

4. Indkomne forslag 
Der er ikke kommet nogen forslag til Formanden 
 

5. Valg: 
a. Næstformand (Søren Topper Hedegaard) valgt for 2 år 
b. Kasserer (Ole-Steen Nielsen) valgt for 2 år 
c. Menigt medlem (Britt Spangsberg) valgt for 2 år 
d. Suppleant (Søren Damgaard-Mørch) valgt for 1 år 
e. Revisor (Jørgen Andersen) valgt for 2 år 
f. Revisorsuppleant (Steffen Glaas) valgt for 1 år. 

 
6. Evt. 

Basket oplyste, at der ville være et stort stævne i Herlev Hallen.  
Der vil også være Sjællandsmesterskaber i Ishockey Hallen. 


